

上实国际部 2014 年“有影响力学生”评选通知

2014 SESID Annual Influential Student Selection Notice

亲爱的同学和家长：

Dear parents and students:

为了进一步培育和挖掘我校学生在某一领域的突出表现，集中展现我校学生良好的精神面貌和独特风采，充分发挥先进典型的示范引领作用，学校决定开展“上实国际部 2014 年‘有影响力学生’评选”活动。希望大家积极参与！

To encourage the outstanding performance of our students in a certain field, we will carry out “the Annual Influential Student ” Selection which will produce its model demonstrative effect. Every one is encouraged to join us.

● 参评对象及要求 Candidate's requirements

凡我校在籍在读学生均可参评，候选人须于 2014 年 1 月至 12 月于我校就读，在校期间道德风尚、社会实践、学习业绩、技术特长、校园文化、科研创新、社团活动等领域中具备出众的影响力，能担当“实验榜样的力量”，立志成为实验学生群体的一颗闪亮之星。

Candidate who enrolls in our school and studies in SESID from January to December 2014 can have the chance to be selected. He/She should have the influence in a certain field such as morality, social practice, study achievement, technical expertise, campus culture, scientific research, innovation, Students' Association activities or any other field. To be an example for the other students, he/she should be determined to become a star in SESID.

● 评选方式 Selection

(1) 推荐或自荐方式均可，请填写好推荐表，纸质表和电子版（可通过国际部校园网通知栏下载）于 1/4——1/6 交班主任。

Recommendation and self-recommendation are both welcomed. Please fill in the recommendation form (downloaded from the NOTICE in SESID website) and hand in both the paper and digital editions to the class teacher from

Jan.4th to Jan.6th.

(2) (必交) 推荐表, 包括 150 字个人事迹简介, 要求简明扼要、事迹突出, 所列荣誉应为校级 (含校级) 以上表彰;

Candidate must hand in the recommendation form which including concise and brief personal profile. The honor awards should be commended by school or level above.

(3) (必交) 候选人需交一张以上的冲印照片和电子照片。照片内容应能够反映参选人事迹和精神风貌, 电子照片像素不小于 1024×768。

Candidate must hand in a photo and a digital one(1024 x 768 pixels), showing the candidate' s characteristics.

(4) (选交) 鼓励提交 PPT 或视频资料, 以图文并茂的方式增加推荐材料的生动性和说服力。多媒体资料可作为候选人事迹上报材料的一部分, 以常用视频格式录制。

(Optional) It is better to hand in ppt or video to bring out a more vivid and persuasive effect. The video should be recorded with the common format which can also be included as part of the candidate' s material.

(5) 学校在收到候选人资料后, 会通过校园布展、校园网站等平台展示候选人的风采, 并组织全校师生进行投票, 最后评选出 SES2014 年度有影响力的学生及提名奖建议名单, 上报学校审批同意后于结业式上颁奖。

After receiving the candidates' material, teachers will display the materials on campus or on school website. All the students and teachers can vote for the most influential student and the nominated student list. The prize-winners will be awarded at the end of the semester after school approval.

附件 Attachment:

2014 上海市实验学校年度有影响力学生评选活动候选人推荐表
The candidate recommendation form for 2014 Annual Influential Student in SES

注：请按照指定时间交给相关人员，并妥善保管、认真填写

Please fill in the form and hand in on time.

班级 Class		姓名 Name		学号 Student Number	
性别 Gender M/F		国籍 Nationality		联系电话 Telephone	
自我评估 Self Assessment	你觉得自己在下列哪方面具有影响力，请单选 In which aspect bellow do you think you are influential. Please choose one bellow. <input type="radio"/> 道德风尚 Morality <input type="radio"/> 社会实践 Community immersion/Social activities <input type="radio"/> 学习能手 Study Achievement <input type="radio"/> 技术特长 Technical Expertise <input type="radio"/> 校园文化 Campus Cultural <input type="radio"/> 科研创新 Scientific Creativity <input type="radio"/> 社团活动 Community activity /Club events <input type="radio"/> 其它 Others				
自我陈述 Self statement	你觉得最具影响力的事 The most influential thing you did				
	这件事发生的时间 When did it happen?				
	哪些人知道你的事迹 Who know about it?				
	其它说明 Other explanations				
填表说明 materials need	1、请于1月4日——6日期间将打印稿、冲印照片、电子推荐表、电子照片，一起交给班主任。 Please prepare for the following materials needed: printed files, photo,E-profile, e-photo , and give them to the class teacher Time: Jan.4-Jan.6 2、照片内容应能够反映参选人事迹和精神风貌，电子照片像素不小于1024×768。 The pixel of the photo should be 1024 × 768,showing the candidate's characteristics. 3. 以上表格内容均为必填项，本表格可通过校园网通知栏下载，复印有效。 Please fill in the form which can be downloaded from school website .Copy file also works.				
班主任意见 suggestions from class teacher	年级组意见 suggestions from each grade	部门意见 suggestions from deans	学校意见 suggestions from school leaders		